
 

ELTE EPK KOLLÉGIUMI DIÁKBIZOTTSÁG 

DIÁKBIZOTTSÁGI ÜLÉS 

2024. 12. 19., 17:00 

ELTE Erdős Pál Kollégium 

Budatétény, Nagytétényi Út 162-164 

Szemináriumi Szoba 

JEGYZŐKÖNYV 

Ülésvezető: Kocsis Márk János 

Jegyzőkönyvvezető: Ferenczik Norbert 

Mandátummal vannak jelen: Kocsis Márk János (elnök), Bondár Emese (alelnök), Ferenczik 

Norbert, Istók István, Magyar Bence, Kalamár Bulcsú, Kalamár Kevin, Tóth Zalán, Dohóczki 

Réka, Páll Anna,  

 

12 mandátumból 11 mandátumot felvettek, így az ülés határozatképes. 

Kocsis Márk János ülésvezető 17:10-kor megnyitja az ülést. 

 

Napirendi tervezet: 

1. Elnöki beszámoló 

2. Rendezvények 

3. Egyebek 

 

A napirendi tervezetet a Diákbizottság egyhangúlag elfogadja. 

  



1. napirendi pont 

Elnöki beszámoló 

 

Kocsis Márk János diákbizottsági elnök azt mondja, hogy sikeres félévet zártunk le. Sok 

előre kitűzött programmal vágtunk neki az őszi szemeszternek, de a Diákbizottsági tagjainak 

jelenlétével sikerült ezeket abszolválni. A következő félévben is hasonló programtervezettel 

számolunk, ezért továbbra is számít a segítségre.  

 

Az elnöki beszámoló napirendi pontot a jelenlévők egyhangúan elfogadtak. 

Elfogadja: 11 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

Az első napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

2. napirendi pont 

Rendezvények 

 

Kocsis Márk János mondja, hogy az őszi szemesztert rendezvények terén a rendszeresség 

jellemezte. Az évet a gólyanapokkal kezdtük, majd kocsmatúrával és sörpongversennyel 

folytattuk. Továbbá keddenként megrendezésre kerültek a filmestek, valamint 

csütörtökönként egymást váltva KDB Boiler Team Series vezényletével bulik, illetve 

társasjáték estek voltak a programok a hallgatók számára. De meg kell említeni, hogy volt 

Halloween-i buli, Mikulás szaloncukor osztás, illetve kinti forralt bor készítés is. A következő 

félévre vonatkozóan visszajelzések érkeztek hallgatóktól, hogy lesz-e újra sörpong verseny, 

illetve kocsmatúra. Ez egyértelmű keresletet jelent, amiből kifolyólag a következő szemeszter 

ezekkel tervezzük majd kezdeni. A csütörtökönkénti társasesteken és bulikon a hallgatói 

jelenlét változó volt, ezért csökkenteni szeretnénk a társasesteket havi egy alkalomra.  

 

A rendezvények napirendi pontot a jelenlévők egyhangúan elfogadtak. 

Elfogadja: 11 fő 



Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

 

 

A második napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

3. napirendi pont 

Egyebek 

 

Tóth Zalán megemlíti, hogy mivel a hallgatói informatikai problémák megoldásában szívesen 

részt veszt, ezért örömmel részt venne egy a kollégiumról készített weboldal készítésében. 

 

A harmadik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

Kocsis Márk János ülésvezető az ülést 17:30-kor lezárja. 

 

Budapest, 2024.12.19. 

 

 

 

  



………………………………      ……………………………… 

             DB elnök                       Jegyzőkönyvvezető 
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              DB tag 

 


